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ZPRÁVA NA VÝROČNÍ VALNOU HROMADU SBORU DOBROVOLNÝCH 

HASIČŮ NOVÉ HOMOLE  

konanou dne  9.12.2023                                                                                                                                 

. 
     

     Vážené hasičky, vážení hasiči, vážení hosté. Scházíme se dnes na výroční valné 

hromadě, abychom zhodnotili naši činnost za letošní rok a nastínili si úkoly, které nás 

čekají v roce 2024. 

 Naše členská základna má k dnešnímu  dni  170 členů, z toho do 18ti let 80 členů, 

nad 18 let 90 členů. 

     Máme 1 soutěžní družstvo žen, 2 mužů, 2 soutěžní družstva mladších dětí, 2 

starších dětí, 1 družstvo přípravky a soutěžní družstvo dorostenek. 
 

    Naše JSDHO Homole – Nové Homole čítá 12 členů. Všichni mají platné zdravotní 

prohlídky a školení. Máme proškolené dva velitele jednotky, tři strojníky.  

V současné době disponujeme v případě výjezdu vozidlem Ford Transit s plně 

vybaveným přívěsným vozíkem. 

Karel Toman byl jak s Tranzitem, tak i s vozíkem na technické prohlídce a vše je OK. 

Zároveň je třeba říci, že celoročně udržujeme techniku v provozuschopném stavu a 

děláme si sami i potřebné opravy (zatím na ně stačíme). Poděkovat je třeba 

především našemu veliteli Karlu Tomanovi, Milanu Fesslovi st, Milanu Fesslovi ml., 

kteří se starají i o naše stany a jejich opravu. A pokud klukům nestačí síly na opravu 

mašin, tak je tady Luďek Neubauerů a ten to vyřeší.  

Začínáme to tohoto procesu oprav a údržby zapojovat i mladší kluky.  

 

   Členové JSDHO Nové Homole chodí na pravidelné zdravotní prohlídky, velitelé a 

strojníci chodí na povinná cyklická školení ( K.Toman, - testy u strojníka -  J.Červák 

ml.,) a máme nového člena jednotky Rudu Schacka, který je profesionální hasič a 

veškerá potřebná školení má z práce. 

Děkuji obci Homole za zakoupení nového zásahového obleku pro nového člena 

jednotky. 

   Zásahová jednotka našeho sboru měla za rok 2023 celkem 7 zásahů. Vždy se 

jednalo o technické zásahy jako je čerpání vody z lagun v sídlišti za Humny, 

odstraňování padlých stromů apod. Poslední náš výjezd byl právě k padlému topolu 

na silnici mezi N.Homolemi a Koroseky spojený s havárií. Auto, které jelo 

z Korosek, nedobrzdilo a narazilo do stromu. Na místě jsme ze složek IZS byli první, 

provedli kontrolu řidiče – nebyl zraněn – kontrolu havarovaného vozidla a pustili se 

do odstraňování stromu. Pomoc nám přijeli hasiči z Křemže. Pak jsme ještě byli 

posláni do Homol, také na padlý strom, ale tam již řádili kluci z Homolské jednotky. 

 

    Jak jste si mohli přečíst na našich stránkách, vozidlo AVIE, které vyhrály naše ženy 

v roce 1969, (na které jsme neměli technickou) jsme prodali do muzea Avii v Dolních  
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Břežanech u Prahy.  8.9.2023 si pro ni přijeli s podvalem a odvezli Avii do Prahy. 

Podle informací, které mám, jsou na Avii vyměněny neoriginální díly za originální a 

dále se opravuje.   

 

     Ale pojďme k naší činnosti. 

 

    Dne 25.12.2022 se opět uskutečnil již tradiční výstup na Kleť. Sraz byl na točně 

MHD v Nových Homolích. Přišlo 18 účastníků a někteří šli na vlak do Černého Dubu 

a někteří jeli autem na parkoviště pod Kletí. Společně pak šli na horu pěšky pod 

lanovkou.  Počasí nebylo příznivé, ale nikoho to neodradilo. Na vrcholu se všichni 

občerstvili a pak vyrazili směrem domů. 

   

    Provedli jsme inventuru majetku v hasičárně a to pánové Toman Karel, Šimeček 

Jan st., Červák Jiří st. Protože některý materiál byl již nepoužitelný, doporučili jsme 

obci jeho vyřazení. 

7-8.1.2023 – jsme uskutečnili Tříkrálovou sbírku po celé naší obci. 7.1.2023 jsme 

obešli celé Nové Homole, Černý Dub a Koroseky. Homole naše děti  obcházely 

8.1.2023 dopoledne.  Hlavními organizátory byli Jakub Guňka a Tereza Šimečková. 

Děkuji ale i všem vedoucím a dětem.   A děkuji i našim občanům, že přispěli na 

dobrou věc. Vybralo se celkem - 50 467,-Kč. 

V roce 2024 proběhne Tříkrálová sbírka 6-7.1.2024 

 

27.1.2023 jsme po roce pauzy udělali ples. Přišlo celkem dost lidí, zábava byla pěkná 

a ples se celkem vydařil. (Správná pětka).  

 

   Počátkem března byly provedeny na naší technice přechody na letní období 

a v listopadu byly provedeny přechody na zimní období. 

 

   V letošním roce jsme s obcí Homole uzavřeli dohodu o spolupráci, která spočívá 

v tom, že hasiči budou pro obec dělat některé práce, namísto toho, aby si obec 

sjednávala cizí firmy a obec bude hasičům za tuto činnost platit. 

   Začali jsme 13.12.2022 čištěním kanálových vpustí v Nových Homolích a Černém 

Dubu. Pokračovali 18.3.,25.3.,1.4.2023 – pálení hromady větví a všeho možného u 

Černodubského rybníka . 

Tyto dvě akce budeme opakovat. Do konce roku ještě vyčistíme kanálové vpusti a 

někdy v lednu - únoru 2024 spálíme opět tu hromadu, co je zase u Černodubského 

rybníka. 

Ale děláme pro obec i věci zadarmo. Stavění a bourání stanů (pouť Černý Dub, 

Václavské slavnosti, cimbálová muzika, dětský den, Pohádková cesta, úklid sněhu 

atd.) 

  V měsíci březnu jsme udělali veliký úklid v nové hasičárně a chci zde poděkovat 

všem ženám dříve narozeným za jejich velikou pomoc. Ať je to současné soutěžní  
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družstvo nebo i to minulé. Z mladých děvčat pomáhala pouze 4. 

 

1.4.2023 děti spolu s vedoucími opět Velikonočně ozdobily ve všech částech obce  

                 břízky, malovayi zajíčky a celkově připravily pěkné návsi. 

6-8.4.2023  jsme organizovali Velikonoční řehtání. Dětí bylo opravdu dost. 

22.4.2023 -  jsme se i s dětmi zapojili do výzvy „Ukliďme si naši obec“. 

28.4.2023  - úklid zajíčků a výzdoba návsi v N.H. na pálení čarodějnic. 

 

   30.4.2023 jsme opět stavěli máj. Letos jsme byli pro novou. Děkuji Luďkovi 

Neubauerů za zapůjčení traktoru a všem klukům, co byli v lese pro májku. 

Hasičské děti udělaly věnec a starší hasiči připravili občerstvení. Lidí přišlo hodně, za 

což je jim třeba poděkovat, protože bez jejich pomoci bychom sami májku 

nepostavili.  

Děkuji Šimečkům za možnost uskladnit májku u nich na zahradě.   

    

   Byl proveden sběr železného šrotu po obci a děkuji občanům, že na nás i s tímto 

myslí. Děkuji všem, kteří se na této akce podíleli. Děkuji Jardovi Kostrounů za 

traktor s vlekem (i letos brzdil) a Honzovi Kučerů za občerstvení. 

 

8.5.2023 jsme opět položili věnec k památníku padlých z 1. i 2. světové války. 

 

27.5.2023  jsme dopoledne rozvezli hromady zeminy, které byly u hasičárny a 

                  posbírali kameny. 

Zároveň někteří hasiči pomáhali  na „Pohádkové cestě“, pro děti, kterou dělala obec – 

kulturní komise – Honza Lach. 

Dělali jsme občerstvení na prvních Homolských slavnostech  (Jakešová, Toman, 

Weber, Weberová, Lieblová, Machutková). 

 

24.6.2023 jsme dopoledne uspořádali již tradiční dětskou soutěž „Českobudějovický 

dvojboj“ na hřišti v Nových Homolích, na které bylo celkem 38 soutěžních dětských 

kolektivů. 

Ale po skončení dětské soutěže jsme již odpoledne nepořádali soutěž pro dospělé 

„Velkou cenu okresu České Budějovice“ protože jak vyplynulo z ankety, se 

závodníkům u nás nelíbí ceny, koberce u základny – mokro -, parkování a dvě 

základny. Proto výbor rozhodl tuto soutěž u nás zrušit. 

Chtěli jsme v tomto termínu uspořádat jinou soutěž a to „Homolského Firemana“, ale 

ani to nevyšlo, neboť se ženil velitel hasičů Václav Trapl a z Homol by nikdo na 

soutěž nepřijel. Takže ji plánujeme 29.6.2024 od 14.00 hodin. 

 

1.7.2023  jsme se i s praporem zúčastnili 85tého výročí založení SDH Koroseky .  

                Celkem nás tam bylo 8. 

10.7.2023 jsme provedli přerovnání rozvezené zeminy po celé ploše u hasičárny.  
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Šimeček Jan ml. si půjčil ve statku traktor, brány a válec. Bránami zeminu  opět 

přerovnal, zaseli jsme travinu, Honza to opět přejel bránami a potom to celé 

uválcoval. A na jaře budete moc vidět krásně zelenou trávu. Již na podzim byla. 

Děkuji Hozovi Šimečků ml. a děkujeme i firmě Lesy a rybníky města Č.Budějovic, 

za zapůjčení techniky. 

 

22.7.2023 jsme byli pozváni na 100 let založení SDH Plané. Do Plané jsme jeli i 

s praporem v počtu 10ti členů. Oslava to byla opravdu velice zdařilá a Plaňáci to 

pojali ve velkém.  

 

10.9.2023 jsme pomáhali zajišťovat dětský den na hřišti v Nových Homolích, jak 

organizačně tak i občerstvením. A ti dříve narození měli ukázku požárního útoku se 

„Stratílkem“. Akce povedená, přišlo cca 200dětí. 

Děkuji všem hasičům za pomoc při organizaci, tak i za občerstvení ( celý výbor, celý 

nejlepší tým starších pánů, Michal Halada) 

 

21.10.2023 další brigáda na hasičárně. Část nás uklidila celou hasičárnu, zabetonovali 

jsme držáky na vlajky, přikryli jsme zábranami trámy proti ptákům  a konečně na 

hasičárnu umístili sošku Svatého Floriána, kterou vyřezal a hasičům daroval pan Jiří 

Bürger. 

Od staré hasičárny jsme odvezli vše, co jsme tam ještě měli a prostor je celý uklizený 

a čistý.  

 

28.10.20203 naše děti i s vedoucími vyzdobily náves na Dušičky.  

 

12.11.2023 jsme ozdobili stromek na točně. Obec dokoupila ozdoby, my je rozvěsili 

na stromek a uklidili celé okolí. 

 

25.11.2003 jsme zajišťovali bezpečnost závodníků na běhu kolem „Baby“. Děkuji 

všem. S některými řidiči je to někdy náročné.  

 

2.12.2023 proběhlo  rozsvícení vánočního stromku. Děkuji našim dětem a vedoucím 

za pěkné písničky a všem Vám za to, že jste přišli.  

Děkuji všem děvčatům a klukům za udělání něčeho dobrého na zub, za uvaření punče 

a prodej toho všeho. 

 

   

Nezapomněli jsme i letos na naše dříve narozené členy a nechali jsme jim zahrát a 

došli za nimi osobně s dárkovým košem, poděkovat za jejich práci pro náš sbor a naši 

podporu. 

( Ludmila Lavičková - 82, Dagmar Kryštofová - 80, Tomáš Milan – 83, Šejnohová  
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Miloslava - 80 a letos nás čeká ještě Josef Růžička – 80.) 

Příští rok máme oslavenců trochu více  - 11.    

 

    Co se týká naší sportovní činnosti, tak to rozdělím na ženy, muže, děti, dorost a 

byla následující:  

 

14.5. 2023 jsme se zúčastnili obvodové soutěže na Srubci. Byl zde pouze požární 

útok. Jeli jsme se čtyřmi družstvy. Ženy bez omezení obsadily  2.místo a postup na 

okres, muži bez omezení 2.místo a postup na okres, ženy nad 30let 4. místo a muži 

nad 35 let 2.místo. 

Naše ženy nad 30 se celkově zúčastnily 5ti soutěží. 

Již zmiňovaná obvodová soutěž na Srubci a dále „O putovní pohár starosty obce 

Planá“ 1.místo, Hrdějovice 8.místo, Dobrá Voda 4.místo, Brloh 13.místo.  

Je třeba si uvědomit, že 4 členky družstva jsou zároveň vedoucími mladých hasičů, 

tak klobouk dolů před jejich aktivitou. 

Družstvo mladších žen se letos více soustředilo na postupové soutěže a to velice 

zdárně. Sice obvod nevyhrálo, ale protože vítězné družstvo (Srubec) nechtělo jet na 

okresní soutěž, jela naše děvčata. Okresní soutěž sice také nevyhrála, ale z druhého 

místa postoupila na krajskou soutěž, kterou již vyhrála. Tak postoupila na Mistrovství 

ČR požárních družstev, které se konalo letos v Sokolově. 

V sobotu 26.8.2023 se běžely stovky a štafety a děvčata si vedla velice pěkně.  

6.místo na stovkách a  4.místo na štafetě. 

V neděli se běžely požární útoky a děvčata skončila na 6.místě. V celkovém pořadí 

naše děvčata skončila ne velice pěkném 5.místě. Kdo může říci, že byl na MČR 

pátý? A je to po 54 letech. 

   Ještě se děvčata zúčastnila 1.ročníku TFA  v Homolích a to Petra Jakešová -3.místo, 

Alena Lieblová – 1.místo, Miluše Pašková – 4.místo, Tereza Šimečková – 2.místo 

  

 Co se týká kluků mladších, tak ti byli celkově na 14ti soutěžích. 

Již zmiňovaný obvod, dále Planá 3.-místo, okresní soutěž v Lomnici nad Lužnící 3-

místo a velice dobrá zkušenost, Mydlovary  -11.místo, Chotýčany -8.místo, 

Plešovice(noční) – 11.místo, Malešice -5.místo, Dobrá Voda – 3.místo, Hosín – 

10.místo, Borovany – 9.místo, Brloh –A- 6.místo a -B-13.místo, Hluboká – 12.místo 

a ještě nesmím zapomenout na Neplachov. 

Na lepší umístění prostě nemáme mašinu. Proto jsme se dohodli s obcí, že nám 

poskytne částku 100 000,-Kč a z naší pokladny uvolníme také cca 100 000-,Kč a 

pořídí se repasovaná mašina odpovídající potřebám soutěžících. 

Dorůstají  mám velice šikovní dorostenci, dorostenky – jak uslyšíte dále - a pokud 

jim nedáme možnosti, budou mám odcházet k jiným soutěžním družstvům. A to 

samozřejmě nechceme. 
Proto jsme velice rádi, že došlo k dohodě s obcí a děkujeme za to. 
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Starší páni v kategorii nad 35 let byli na obvodové soutěži na Srubci, kde obsadili 

2.místo (mohli by soutěžit v kategorii 55 +) a pak jsme dali do provozu „Stratílka“ 

(1937) a jeli do Slabčic na 125. výročí založení spojené se soutěží starých stříkaček. 

Moc pěkná soutěž. Na této akci mohly být pouze stříkačky do osmiček a starší.  

Takže zde bylo 5 dvouručních stříkaček tažených koňmi  a 11 motorových různého 

stáří. 

Náš „Stratílek“ byl nejmladší, jediný dvouválec ale i nejhezčí. 

Poděkování za to patří Mírovi Soukupů, který bohužel již není mezi námi, který 

„Stratílka“ před sedmi lety repasoval. 

 

Při zkoušce na soutěž se vyskytla drobná závada, kterou jsme společně odstranili, 

Luděk Neubauerů mašinu seřídil a chodí jako hodinky. 

Celkově jsme skončili na pěkném  8.místě. 

Na našich stránkách najdete odkaz na tuto soutěž.  

Ještě jsme „Startílka“ vytáhly na dětském dnu, jako ukázku fungující staré techniky. 

 

 Velice krátce se zmíním o dětech a dorostu.  

Ti měli samostatnou VVH, kde si zhodnotili svoji celoroční činnost a pokud bych ji 

tu měl číst, tak jsme tu nejméně o hodinu déle. Té jejich činnosti bylo opravdu hodně, 

a proto jenom ve zkratce, kde všude byly a vyzdvihnu ty super výsledky. 

   Homolské TFA, Zlivská stovka, Mělčany TFA, Borovanské  šedesátky, Ledenická 

stovka, dvojboj Ledenice, dvojboj Strážkovice, O pohár obecního úřadu Planá, Jínce 

TFA, o pohár starosty Hosín, dvojboj Zliv, Lišovská stovka, Dobřejovická stovka, O 

pohár starosty Hrdějovice, dvojboj Srubec, dvojboj Olešník, Krumlovská stovka, 

dvojboj Ohrazeníčko, Borovanská stovka, Dobrá voda – soutěž v PÚ, ZPVB 

v Trocnově  a pak ještě soutěž u nás a to: 

25.6.2023 jsme  od 9.00 hod  uspořádali  „Českobudějovický dvojboj“, na který 

přijelo celkem 19 družstev starších žáků, 19 družstev mladších žáků a tři družstva 

přípravky.   

Celkem 41 družstev, to je nějakých cca 290 dětí plus vedoucí a doprovod. 

Oproti loňskému roku je to o 11 družstev více. 

Podle ohlasů od soutěžících se soutěž povedla a dětičky byly spokojené. 

Náš sbor měl v soutěži celkem 5 družstev a přípravku. 

Přípravka byla první. Ml.ž. 1- 18.místo,ml.ž 2- 8.místo, ml.ž. 3- 17.místo st.ž. 1- 

4.místo, st.ž. 2 – 3.místo.  

Ještě jsme uspořádali jarní obvodové kolo celostátní soutěže Plamen a to 14.5.2023. 

Jak si vedly naše děti – ml.ž. 1- 3.místo, ml.ž. 2- 1.místo, ml.ž. 3- 6.místo, st.ž. 1- 

2.místo a st.ž.2 – 1.místo.Výborné výsledky a postup na okresní kolo do Ledenic, kde 

ml.ž.2- obsadily celkově 4.místo, st.ž.1- 10.místo a st.ž. 2- 13.místo. 
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Pak tu máme dorost. Okresní kolo se konalo v Lomnici nad Lužnicí, kde dorostenky 

obsadily celkově 2. místo a dorostenci 1. místo. Obě družstva postoupila na krajské 

kolo do Prachatic a bojovala skutečně statečně. Dorostenky celkově 2. místo a 

dorostenci také druhé místo. Děkujeme dětem i dorostu za snahu a vzornou 

reprezentaci našeho sboru. 

Ještě se musím krátce zmínit o jednotlivcích. Ti nás reprezentovali na různých 

soutěžích – jak jsem četl v předcházejícím odstavci – a dosahovali pěkných úspěchů. 

Mezi nejlepší z nich patřil i Martin Velek v kategorii starší žáci. 

Probojoval se na MČR do Brna, kde obsadil 43.místo ze 118 účastníků. 

Z Jihočeské reprezentace byl na 4.místě. 

A rovněž se kvalifikoval na halové MČR do Ostravy, kde bylo pouze 60 nejlepších z 

celé ČR. Zde Martin obsadil 53.místo, když se mu první pokus nepovedl podle jeho 

možností a druhý, který zaběhl pod 13s, měl neplatný. Převrátil se mu rozdělovač a 

ulomilo se ovládací kolečko na ventilu a to je opravdu neplatný pokus. 

To ještě běžel dopoledne jako trénink Ostravsko Beskydskou šedesátku a časem 

12,71 obsadil 26.místo. 

A v celkovém hodnocení Českého poháru v jeho kategorii obsadil vynikající 31. 

místo z celkového počtu 407 zúčastněných závodníků.   

Skutečně vynikající úspěch a pokud si vezmete možnosti trénování – není 100 

metrová tartanová dráha – pak je to super výsledek. 

V jednotlivcích nás reprezentovali následující děvčata i kluci a to každý ve své 

kategorii podle věku: Lucie Velková, Nelly Hantová, Petra Velková, Elena Šeberová, 

Laura Machová, Adéla Fesslová, Klára Jansová, Veronika Stejskalová, Lenka 

Pašková, Tereza Šimečková, Štěpán Pražák, Jakub Toman, Martin Velek, David 

Jansa, Antonín Hanzal, Jakub Guňka a Miloš Henzl.  

Děkuji ale opravdu všem děvčatům a chlapcům za vzornou reprezentaci jak 

v šedesátkách, tak i ve stovkách. Myslím, že máme na čem do budoucna stavět. 

 

POKLADNÍ ZPRÁVA 

 

  No a co v příštím roce čeká náš sbor?  

 6-7.1.2024 Tříkrálová sbírka, náš hasičský ples, májka, Českobudějovický dvojboj, 

dětský den, Fireman, obvodové kolo mužů a žen  a doufejme, že děti a dorost se 

probojují na  okresní a možná i na krajské kolo v požárním sportu. 



Zpráva na VVH SDH Nové Homole 9.12.2023 

 

[Zadejte text.] 
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A bude vidět, jak se ukážou soutěžní družstva mužů i žen. 

   Jednotku sboru čeká být za všech okolností připravena k zásahu a mít techniku, 

výstroj i výzbroj v pořádku.  

Dále budeme celoročně udržovat a síct okolí hasičárny a udržovat sportovní dráhy 

pro děti.  

 
 

     Závěrem mé zprávy o činnosti si Vás dovolím pozvat na náš hasičský ples a to na 

9.2.2024 . Hrát bude G- club. Hudba, která nám na plesech již hrávávala. Přijdeme 

vás opět osobně pozvat a neodmítneme žádnou cenu do tomboly.    

    Děkuji našim dětem za jejich celoroční práci, děkuji jejich rodičům a především 

děkuji jejich vedoucím.  

   Práce s dětmi je velice záslužná a velice náročná činnost a já osobně budu tuto práci 

vždy podporovat ze všech svých sil. Děti jsou totiž budoucnost další činnosti našeho 

sboru, která trvá nepřetržitě již 123let.                                                                                                                                                                     
 

 

    Děkuji i soutěžním družstvům mužů i žen za jejich práci ve prospěch sboru. Není 

to jenom o soutěžích, ale většina z nich se podílí i na všech ostatních akcích, které 

děláme.  

   Děkuji sportovními oddílu TJ Slovan Černý Dub za půjčování hřiště i zázemí. 
 

   Ještě jednou děkuji OÚ Homole za jejich velikou podporu, především finanční, 

kterou nám poskytl v letošním roce a doufám, že tato podpora bude pokračovat i 

v letech budoucích. 

 

   Děkuji všem sponzorům za jejich finanční dary a děkuji za podporu i vám všem. 
 

    Přeji Vám klidné prožití svátků vánočních a do roku 2024 vše nejlepší, hodně 

zdraví, štěstí a rodinné spokojenosti. 

  

Děkuji vám za pozornost.    

 


